
С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И

П Р О Т О К О Л
№ 34

от извънредно заседание, състояло се на 25.03.2002 г.

ПРИСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева,  Георги  Лозанов,  Лилия  Райчева,  Маргарита 
Пешева,  Мария  Стефанова,  Райчо  Райков,  Стефан  Димитров,  Тома  Иванов, 
Юлиана Тончева.
ОТСЪСТВАЛИ: няма

ДНЕВЕН РЕД:
1. Поименно гласуване за кандидатите за членове на УС на БНТ – II заседание.

Начало на заседанието 14,00 часа,  водено от Маргарита Пешева, председател на 
СЕМ,  протоколист -  Михаела Йоргова.

ПО ТОЧКА ”ПЪРВА”:

Маргарита Пешева откри извънредното заседание на СЕМ с дневен ред от една 
точка – това е второ  заседание, на което следва да се проведе поименно гласуване 
на  предложените  от  Кирил  Гоцев,  геиерален  директор  на  БНТ,  кандидатури  за 
членове на УС на БНТ. Това заседание се провежда съгласно приетия и публично 
оповестен   от СЕМ ред  на   гласуване за  утвърждаване на  УС, на предишното 
заседание на Съвета, проведено в същия ден от 11,00 часа.

Маргарита Пешева поздрави присъстващите журналисти и Генералния дирекстор 
на БНТ, след което даде думата  на членовете  на СЕМ, които имат право да се 
изкажат  по предложените  кандидатури.  Новото  предложение  на  Кирил Гоцев  е 
кандидатурата на Иван Такев.
Първи  се  изказа  Георги  Лозанов,  като  отбеляза,  че,  когато  СЕМ   е  обсъждал 
предложените кандидатури за членове на УС на БНТ,  са били изказани определени 
критически гледни точки не само от него, но и от дручи членове на Съвета, Той 
отчита  абсолютната  твърдост  на  Кирил  Гоцев  по  отношение  на  предложените 
имена и съвсем малката промяна сега. Георги Лозанов би искал да получи отговор 
на въпроса на каква  база е тази стратегия на създаване на управителното  тяло, 
което трябва да се утвърди от СЕМ, и в диалог с него това тяло да се конституира.  
Той помоли Кирил Гоцев да се аргументира в тази посока, тъй като, ако са налице 
някои важни доводи, които Георги Лозанов не може да определи сам, би желал да 
ги чуе, защото това може да промени хода на гласуването.

Кирил  Гоцев  пожела  да  даде  пояснения  по  поставените  въпроси.  При 
първоначалното  внасяне  на  кандидатурите  за  членове  на  УС  той  подробно  е 
изложил своето виждане и сега ще се опита отново да се допълни. Той  много е 
мислил върху развоя на събитията при миналото заседание и, тъй като основната 
забележка от СЕМ по отношение на предложените имена за членове на УС на БНТ 
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е  била  относно възрастта на кандидатите, отчитайки, че СЕМ е последователен в 
своите действия, отчете, че Съветът е приел един не по-млад човек за член на УС 
на  БНР,  при  това  с  пълно  единодушие  и  без  никаква  дискусия.  Г-н  Гоцев  е 
преценил, че, щом веднъж може да се вземе подобно решение, може да се вземе и 
сега.  Той  разчита  на  предложените  от  него  кандидатури  за  членове  на  УС и  е 
разговарял с всеки един поотделно, като се е убедил, че всички те приемат неговите 
предложения.  Внимателно е прегледал  ЗРТ и е  установил,  че  всички кандидати 
отговарят  на   всички  изисквания,  описани  от  Законодателя,  посъветвал  се  е  с 
юристи и е убеден, че няма правно основание тези хора да бъдат отхвърлени. В 
името  на  диалога  Кирил  Гоцев  е  предложил  още  едно  име.  Декларирал  е 
многократно в пресата, че би работил с всички кандидати, явили се на конкурса за 
избор на генерален директор на БНТ. Сега предлага  кандидатурата на Иван Такев, 
който е подписал една пространна декларация за съгласие и г-н Гоцев се надява, че 
ще работи с него. Имайки предвид сложната обстановка в БНТ, която не би искал 
да  определи  като  критична,  за  да  не  навлиза  в  друга  спирала,  наистина 
необходимостта от УС е категорична. Не му е известно предприятие в България, 
което  толкова  продължително  да  е  без  управително  тяло.  В  БНТ са  натрупани 
много  задачи, чието решаване може да стане единствено от УС, съгласно смисъла 
на ЗРТ. Всеки  ден без УС е в ущърб на БНТ. Кирил Гоцев отново  отбеляза, че е 
изпълнил  всички  законови  разпоредби  и  задължения,  които  Законът  повелява. 
Представил  е  всички  необходими  документи,  както  и   се  надява,  че  всички 
проверки на имената са минали. Г-н Гоцев се е постарал максимално да облекчи 
СЕМ, като разчита  на правилно решение.
Мария Стефанова  внесе  предложение Председателят на СЕМ да прочете   пред 
всички присъстващи декларацията на Иван Такев. /Декларацията на Иван Такев е 
приложена към Протокол № 34/.
Предложението бе прието и след известяване на декларацията Маргарита Пешева 
обяви преминаване към режим на поименно гласуване за кандидатите за членове на 
УС на БНТ, подредени в азбучен ред.

СЕМ  гласува  с  6  /шест/  гласа  “за”  и  3  /трима/  “въздържали  се”  /Анна 
Хаджиева,  Георги  Лозанов  и  Райчо  Райков/   кандидатурата  на  Борислав 
Геронтиев за член на УС на БНТ.

СЕМ  гласува  с  5  /пет/  гласа  “за”  и  4  /четирима/  “въздържали  се”  /  Анна 
Хаджиева,  Георги  Лозанов,  Маргарита  Пешева  и  Райчо  Райков/ 
кандидатурата на проф. Емил Владков за член на УС на БНТ.

СЕМ гласува със 7 /седем/ гласа “за” и  2  /двама/ “въздържали се” /  Анна 
Хаджиева,  Райчо  Райков/  кандидатурата на  Иван Такев  за  член на  УС на 
БНТ.

СЕМ  гласува  с  4  /четири/  гласа  “за”  и  5  /пет/  “въздържали  се”  /  Анна 
Хаджиева,  Георги  Лозанов,  Райчо  Райков,  Стефан  Димитров  и  Юлиана 
Тончева/ кандидатурата на Паун Цонев за член на УС на БНТ.
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СЕМ  гласува  с  1/един/  глас  “за”  и  8  /осем/  “въздържали  се”  /останалите 
членове на Съвета/ кандидатурата на Стефан Велев за член на УС на БНТ.

Маргарита Пешева обяви, че след това /второ по ред/  гласуване  има утвърдени 
двама члена в УС на БНТ и това са Борислав Геронтиев и Иван Такев.
Георги Лозанов отбеляза, че вече има правна възможност да се  подпишат договори 
с утвърдените двама члена  и това ще даде възможност УС на БНТ да има кворум 
при вземаните решения  с трите утвърдени гласа / третият глас е на Генералния 
директор на БНТ/ до момента, в който се попълни съставът на УС.
Маргарита Пешева уточни, че след утвърждаването на двама члена в УС на БНТ, 
СЕМ  очаква  от  Кирил  Гоцев  нови  предложения  и  следващата  седмица,  в 
зависимост от това, дали Комисията по досиетата ще е проверила предложените 
имена,  най-вероятно  в  четвъртък,  ще  се  проведе  следващото  заседание  за 
утвърждаване на УС на БНТ, като гласуването ще бъде явно и отново поименно. 
Кирил Гоцев има право отново да предложи същите имена  -  проф. Емил Владков, 
Паун Цонев и Стефан Велев, а може да направи и нови предложения. Уточнен бе и 
редът – СЕМ приема само декларация от кандидатите, че не са били сътрудници на 
бившата  ДС  и  бившото  РУ.  На  следващото  заседание  ще  се  гласува  само  за 
кандидатурите на  проф. Емил Владков, Паун Цонев и Стефан Велев. Ако бъдат 
предложени  нови  имена,  те  ще  се  гласуват  съгласно  утвърдения  ред  –   три 
заседания с квалифицирано мнозинство и четвърто – с обикновено мнозинство.
В края на това заседание Маргарита Пешева информира Кирил Гоцев, че  СЕМ ще 
връчи писмо до Генералния директор на БНТ, в което отново се отправя искане 
Съветът да получи отчета за дейността на Временното  ръководство на БНТ.
Кирил Гоцев  отбеляза,  че този отчет е изпратен до СЕМ и той няма обяснение 
защо не е получен, но ще го  изпрати отново.

Край на заседанието 14,50 часа. 

Приложени документи към Протокол № 34:

1. Писмо от  Генералния директор на БНТ относно допълнителна кандидатура за 
член на УС на БНТ с вх. № 03-00-22 от 25.03.2002 г.

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:
Анна Хаджиева Георги Лозанов

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Лилия Райчева Мария Стефанова

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Райчо Райков Стефан Димитров

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Тома Иванов Юлиана Тончева

Маргарита Пешева
Председател …………………..

3



4


	С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И
	Председател

